
Protokoll Fotö Öråd 2020-03-12 
	
	
 
Närvarande: Johan Sellgren, Bert Corneliusson, Bengt Engström, Elisabeth Andersson, 
Christina Ivarsson, Annika Jansson, Johannes Holm, Amanda Holm samt Sonja Josefsson 

 

1. Ordförande hälsar alla välkomna. 

 

2. Till ordförande för mötet valdes Johan Sellgren 
Sekreterare Sonja Josefsson 
Justera protokollet Bengt Engström och Bert Corneliusson 

 

3. Konstituerande möte  
Se separat protokoll. 

 

4. Reflektioner årsmötet. 
Årsmötet hölls i Sion kyrkans festsal p g a förväntat högt deltagande, vilket det också 
blev. Filminslagen som visades av Jan G Andersson om främst fiskenäringen utmed 
Bohuskusten blev ett uppskattat inslag. Upplägget för övrigt med bl. a. årsberättelsen 
som en digital visning ger en verkligt fin bild av hur Ö-rådet jobbar under året. Ett stort 
tack till alla som kom och deltog i mötet. 

 

5. Fotö Skola 
Barn och ungdomsnämnden i Öckerö kommun har i tidigare utredning föreslagit flytt av 
skolans 6:e klass till Heden skolan. Ny information har gått ut om ytterligare förändringar 
där årskurs 3-6 skulle flytta från skolan, vilket innebär allvarligt försämrade boendevillkor 
för barnfamiljer på Fotö. Beslut om att tillsammans med föräldrarepresentanter skicka in 
en skrivelse till Barn och ungdomsnämnden för att förhindra beslut om liggande förslag 
tas under nästa vecka. 

 

6. Uppföljningspunkter. 

• Gångstråk på Tån.  
Bengt har fått besked från kommunen att informationstavla kommer sättas upp i 
sommar. Vi får också tillåtelse att måla och märka ut stigen med hjälp av lösa stenar. 

• Vattentornet utsiktsplats  
Bengt visade skiss som Bo Johansson tagit fram. Mekia har fått offertförfrågan och 
de har lämnat ett kostnadsförslag på projektet. Bosse, Magnus och Bengt har avtalat 
möte med kommunen för ett första steg i ärendet. 

• Hembygdsinventering av hus och båtar  
Johan meddelar att den utsedda gruppen jobbat på och kommit en bra bit på väg 
med insamlandet av uppgifter från berörda husägare. Inventeringen gäller hus 
uppförda år 1930 och bakåt i tiden. Tanken är att kunna trycka en bok med bilder och 
text. För detta behövs en garant för kostnaden och frågan gick till Fotö Hamnförening 
om de kan tänka sig att bistå med detta? 



• Badstege på Sundholmen och bastu i gamla hamnen  
Badstegen ingen åtgärd. Bastu, inlämnat bygglovsansökan till kommunen. 

 

7. Planering städdag 2020.  
Årets städdag blir lördag 25 april. Samling som vanligt i parken från kl 9.00 där vi 
också delar ut sopsäckar till alla. Som vanligt avslutar vi med korvgrillning och lotteri i 
Vivi ca kl 12.  
Skulle vädret vara allt för dåligt städar vi 2 maj istället. Deltagandet i denna aktivitetsdag 
år efter år har tyvärr varit väldigt lågt. Vi vill gärna få denna dag att bli en 
gemenskapsdag för alla invånare på vår ö. Sion och FGIF är tillfrågade om vi kan 
organisera denna dag gemensamt.  

 

8. Information från föreningarna 

• Skolan.  
Emmelie Jörnestrand  ny representant för skolan 

• Sion.  
Har anställt en administratör på 20% tjänst. Hon finns på plats on-to kl 10.00-14.00 
Ser över medlemsregistret mm mm. Amanda pratar med ledarna för 
barnverksamheten om de kan hjälpa till med ex vis barnaktiviteter under städdagen 
så föräldrar kan vara med och städa. I övrigt löper verksamheten på som vanligt med 
de olika veckosamlingarna. 

• Hamnföreningen  
Ser över elen i hamnarna och ställplatsen.  Drar nya ledningar sätter upp fler 
belysningapunkter. 

• FGIF  
Iordningställer boulebanorna. Önskemål om väderskydd, ev tak och väggar för 
boulebanan. 

 

9. Övriga frågor  
Ingen övrig fråga  

 

10. Mötet avslutas. Ordförande tackar deltagarna och nästa möte blir to 23 april kl 19.00 i 
hamnens truckgarage. 

 

 

Fotö 2020-03-14 

 

Sonja Josefsson 

 

 

Justeras   

 

 Bengt Engström   Bert Corneliusson 

	


